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Kære bestyrelse 

 

Sidste bestyrelsesmøde blev desværre aflyst, men Katrine, Sol, Malene og jeg har, på vegne af 

bestyrelsen, aftalt, at vi skal lave et ekstra arrangement her til foråret, betalt af forældrekassen. (kassen 

bugner af penge) Der er blevet fremsat et forslag om en tryllekunstner, Lars U, som kunne komme her i 

børnehaven og lave et show for børnene. Vi har talt om det ved sidste personalemøde og er enige om, at 

det er en god ide. Derfor har Melene nu stablet det på benene og det løber af stablen torsdag den 23. 

maj om formiddagen.  

 

Noget andet jeg ville have talt med jer om ved bestyrelsesmødet var, at besparelserne på vores område, 

der blev politisk besluttet sidste år, er ved at kunne mærkes ude på gulvet. En stor del af besparelserne 

blev hentet ved at reducere 60 % af vores vikarbudget. For vores vedkommende betyder det, at 

vikarbudgettet faktisk allerede er brugt for i år. I har måske lagt mærke til, at der ikke er løse vikarer i 

huset mere. Det er årsagen. Det kræver stor fleksibilitet af personalet, når vi hele tiden er nødt til at 

justere mødeplanen og rykke rundt på folks tider, når der er sygdom eller når nogen har fri, i stedet for 

bare at sætte vikar på.  

 

Vi skulle også have talt lidt om forældremødet. Jeg tænker, vi bare gør som vi plejer. Så vidt jeg husker, 

blev Malene, Kathrine, Sol og Lotte valgt ind sidste år. Det vil sige Lukas er på valg, men kan stille op 

igen. Og derudover er der to pladser i stedet for Søren og Lene. Marianne træder også ud af bestyrelsen 

og i stedet kommer Susie ind.  

 

God dag til jer alle 😊 

 

 


